
 

                                  PROTOKÓŁ Nr IX/19 

 

z IX Sesji Rady Gminy Działdowo, 

która odbyła się w dniu 29 maja 2019 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Działdowo. 

 

W Sesji zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło  13  radnych. Nieobecni radni:  

K. Doliński, M.Wiszowaty 

Sesja odbyła się w godzinach 1000 –1120 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

 

Jarosław Gawenda     - Radny Rady Powiatu Działdowskiego 

Dariusz Frejnik -Radny Rady Powiatu Działdowskiego, 

Kierownik Gminnego Zakładu Usług 

Komunalnych w Uzdowie 

 

Mirosław Zieliński    - Wójt Gminy 

Jan Świniarski     - Sekretarz Gminy 

Beata Antoszewska               - Skarbnik Gminy 

Aleksandra Kowalska -Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej  

w Burkacie 

Kamila Piotrowska   -Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

Danuta Smereczyńska - Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Zdrowia 

i Promocji 

Marcin Krajewski -Kierownik Referatu Strategii, Funduszy 

Europejskich,  Zarządzania Kryzysowego  

i Spraw Obronnych  

Grzegorz Małachowski -Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, 

Planowania Przestrzennego, Gospodarki 

Gruntami i Ochrony Środowiska 

Tadeusz Szeremeta - Komendant Gminny OSP 

 

Sołtysi,  media lokalne. 

 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak dokonała otwarcia IX Sesji Rady Gminy 

Działdowo. Następnie powitała uczestników sesji, po czym na podstawie listy obecności 

stwierdziła prawomocność obrad. 

Przewodnicząca Rady poinformowała,  że na drzwiach wejściowych do sali obrad 

zamieszona jest klauzula informacyjna zgodnie z wymogami RODO. Informacja ta również 



 

wyświetlana jest na sali przed rozpoczęciem obrad. Każdy z uczestników sesji ma możliwość 

zapoznania się z jej treścią.  

 

 

Ad.pkt 2 

Przewodnicząca K.Wasiak zapytała o wnioski do porządku obrad. 

Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu Podjęcie 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-

Mazurskiego: Kwota 700 000 zł na ciąg pieszo-rowerowy z Działdowa do Kisin.  Jest to 

 pierwszy etap, który będzie kończył się przy pierwszym wjeździe do Kisin. Projekt obejmuje 

odcinek drogi aż do piekarni. Kosztorys był opracowywany w ubiegłym roku na kwotę  

w granicach 4500 000 zł. W ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie z panem dyrektorem, 

panem starostą, panem burmistrzem.  W pierwszej wersji pan dyrektor Zarządu Dróg 

Wojewódzkich zaproponował nam pomoc 2000 000 zł (w granicach 50%). Okazało się 

jednak, że takiej kwoty nie znajdą, jedynie 1500 000 zł. Samorządy podejmą uchwały na 

kwotę 700 000 zł, może po przetargu okaże się, że te pieniądze będą wystarczające, ale jeśli 

okaże się, że trzeba będzie po 100 000 zł dołożyć zapewne dołożymy.  Tak szybko dzisiaj z 

uwagi na to, że pan dyrektor stwierdził, że  albo teraz albo  w tym roku wcale. Pan Dyrektor 

chce nam pomóc, ale również dlatego, że ten odcinek należy do jednych z najbardziej 

niebezpiecznych. Zajmuje 16 miejsce w rankingu województwa warmińsko-mazurskiego. 

Dyrektor twierdził, że za dwa tygodnie zostanie ogłoszony przetarg. Wydaje się drogo, jednak 

są to tereny podmokłe jak również większość ciągu będzie przebiegała rowem, więc będzie 

kryty, do tego kładka na rzece, stąd takie koszty.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zarządziła głosowanie w sprawie wprowadzenia 

dodatkowego punktu do porządku obrad Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego, proponując oznaczanie go jako 

punkt 15, następnie punkt 16. Sprawy bieżące i punkt 17.Zamknięcie obrad. 

Dodatkowy punkt do porządku obrad wprowadzono jednogłośnie, tj. 13 głosami „za” 

/ protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

Porządek obrad po zmianach przyjęto jednogłośnie, tj.  13 głosami  „za” w brzmieniu:  

/ protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII Sesji Rady Gminy. 



 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wolne wnioski i informacje.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie danych do Rejestru 

Należności Publicznoprawnych w zakresie należności pieniężnych, podlegających 

egzekucji administracyjnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , oznaczonej nr 84/1 obręb Wysoka. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr 84/2 obręb Wysoka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , położonej w obrębie Petrykozy. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , położonej w obrębie Sławkowo. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla gminy Działdowo. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

16. Sprawy bieżące. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 3 

Protokół z VIII Sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania, tj.  13 głosami „za” 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 5  do protokołu/ 

 

Ad.pkt 4 

Wójt Gminy M.Zieliński  przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym, z uwzględnieniem wydanych zarządzeń i wykonanych uchwał 

/ Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu/.  

Wójt Gminy omówił główne zadania zrealizowane w okresie międzysesyjnym:  



 

1) wykonano  przepust w miejscowości Kurki, 

2) rozpoczęto budowę wodociągu w miejscowości Filice , 

3) rozpoczęto koszenie na terenie gminy Działdowo, 

4) w dniu  26.04.2019 r. złożono wniosek w Urzędzie Marszałkowskim - - na dofinansowanie 

zadania:„E – usługi jako nowoczesne rozwiązanie sieci wodociągowej w Gminie 

Działdowo”, wartość ogółem -  2.770.961,22 zł, 

5) w dniu 29.04.2019 r. podpisano umowy z Krajowym Ośrodkiem Wsparcia Rolnictwa 

Oddział w Olsztynie na remonty dróg wewnętrznych: Turza Wielka, Sławkowo, w 100 % 

finansowane z KOWR, 

6) w ramach funduszu sołeckiego wykonano drogę wewnętrzną w miejscowości Uzdowo, 

7) ogłoszono Przetarg na „Modernizację Remizy Strażackiej w Petrykozach”, 

8) złożono wnioski: Konkurs „Aktywna Wieś Warmii, Mazur i Powiśla” (należy miejscowość 

Pożary), Konkurs „Małe Granty.., (miejscowość Księży Dwór, Stowarzyszenie wraz  

z pracownikami przygotowało wniosek), 

9) oczekujemy na decyzję w kwestii wniosków złożonych w ramach Funduszu Dróg 

Samorządowych na dwie drogi w Burkacie i jedną drogę w Kurkach, 

10) podpisano porozumienie o dofinansowanie zadania realizowanego w ramach Programu 

Wieloletniego „Senior+” na lata 2015-2020 w miejscowości Ruszkowo, 

11) w dniu 15 czerwca 2019 r. na boisku szkolnym w Burkacie odbędą się  obchody Gminne 

Dni Rodziny (państwo sołtysi i radni otrzymali plakaty). Wójt Gminy zaprosił państwa 

sołtysów, radnych, mieszkańców na festyn,  

12) zakończono udział 40 uczniów w zajęciach w projekcie UWM- wydział prawa  

i administracji „Kryminalne zagadki Olsztyna”. Trzy dni temu podczas zakończenia odbyło 

się spotkanie z uczestnikami projektu, następnie z rodzicami. Rodzice pozytywnie odnosili się 

do tego projektu. Profesorowie pozytywnie odnosili się do naszych dzieci. Przyznawano 

granty, było ich pięć i wszystkie otrzymały szkoły z gminy Działdowo. Pochwalono również 

gminę, p. J.Rosińską , 

13) rozstrzygnięto  w dniu 23.05.2019 r. konkurs na organizację kolonii profilaktycznych dla 

planowanej liczby 30 dzieci z terenu Gminy. Wpłynęła jedna oferta na organizację obozu 

żeglarskiego dla 35 dzieci w Siemianach gm. Iława czyli dodatkowo 5 dzieci w terminie  



 

29.06.19 r.- 08.07.19 r. Ogólna kwota dofinansowania zadania to 30.000 zł.  Naboru na obóz 

dokonuje GOPS. 

14) zakończono remont świetlicy w Sękowie, 

15) zakończono remont świetlicy w Jankowicach, 

16) 27 kwietnia odbył się Marsz Nordic Walking. Marszem uczciliśmy Święto  Konstytucji 3 

Maja. W marszu wzięło udział 95 osób, 

17) 8 maja w Lemanach odbył się Wojewódzki Konkurs Wokalny. Po przeprowadzeniu 

eliminacji gminnych do konkursu  zakwalifikowano dwie osoby. Jedną ze SP w Ruszkowie 

 i jedną ze SP w Sławkowie, 

18) Przeprowadzono Gminny Turniej Tenisa Stołowego. Najlepsi zawodnicy reprezentowali 

naszą gminę w Wojewódzkim Turnieju Tenisa o Puchar TVP Olsztyn. W wyniku 

przeprowadzonych eliminacji zakwalifikowały się 3 osoby, 

19) nasze reprezentacje gminne wzięły udział w Mistrzostwach Województwa w Halowej 

piłce nożnej szkół oraz w halowej piłce nożnej mężczyzn, 

20)  26 maja na boisku w Kisinach odbył się Gminny Turniej Piłki Nożnej, 

21) Gminna Biblioteka w Burkacie zakwalifikowała się do projektu „O finansach…  

w bibliotece” . W okresie od września do grudnia zostanie przeszkolonych 21 osób 50+ . 

Ad. pkt 5  

Nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad. pkt  6 

 

Skarbnik Gminy na wstępnie przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały, informując, 

że dotyczy ona zapewnienia środków na pomoc finansową w kwocie 700 000 zł - dział 600, 

rozdział 60013, paragraf 6300.  /Autopoprawka w formie pisemnej stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu/. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r.  

Rada gminy przyjęła jednogłośnie tj. 13 głosami „za” autopoprawkę do projektu uchwały  

w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

/ protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

Następnie Skarbnik Gminy omówiła proponowane zmiany do budżetu  przedstawiając 

poszczególne załączniki  (z uwzględnieniem przyjętej autopoprawki).  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  



 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii komisji w sprawie omawianego projektu 

uchwały.  

Przewodniczący Komisji J.Szudrewicz poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za” 

Następnie Przewodnicząca K.Wasiak zarządziła głosowanie nad uchwałą. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/79/19 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Działdowo na 2019 r. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 9  do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. pkt  7 

Skarbnik Gminy zreferowała projekt uchwały informując, że od niedawna jednostki mogą 

przekazywać dane osób, które zalegają z podatkami i opłatami, m.in. podatkiem od 

nieruchomości, rolnym, transportowym, co może utrudni tym osobom uzyskanie kredytów 

czy innych ważnych dla nich rzeczy a pomoże gminie w uzyskaniu zaległości.  Uchwała ma 

pomóc w realizacji tego zadania.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania.  

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/80/19 w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie danych do Rejestru 

Należności Publicznoprawnych w zakresie należności pieniężnych, podlegających 

egzekucji administracyjnej. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad.pkt 8 

Kierownik G. Małachowski przedstawił projekt uchwały, wskazując na położenie 

przedmiotowej nieruchomości na mapie.  

Ta jak i kolejna uchwała są konsekwencją tego, że Starosta skorzystał z art.24 a ustawy 

Prawo geodezyjne i kartograficzne. Na terenie gminy, powiatu dokonano ponownych 

pomiarów nieruchomości. Niniejsza uchwała była podejmowana 21 września 2017 r.  



 

W wyniku pomiarów zmniejszyła się powierzchnia działki (było 8100 m2, jest  

8085 m2). Z uwagi na to, że w planie zagospodarowania oznaczona jest jako 

udokumentowane tereny złóż kruszywa skorzystaliśmy na wycenie, poprzednia wycena 

opiewała na kwotę 28 800 zł, dzisiejsza na kwotę 47 500 zł. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13  głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/81/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , oznaczonej nr 84/1 obręb Wysoka. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad.pkt 9 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały, wskazując na mapie na położenie 

przedmiotowej nieruchomości.  

W tym przypadku zmianie również uległa powierzchnia działki, pierwotnie było 4100 m2 , 

obecnie jest  4076 m2 . Zmienia się także przeznaczenie, są to udokumentowane tereny złóż 

kruszywa, więc znacząco skorzystaliśmy na wycenie. Poprzednia wycena opiewała na kwotę 

12 600 zł, obecna na kwotę 24 000 zł.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/82/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, oznaczonej nr 84/2 obręb Wysoka. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

 



 

Ad.pkt 10 

Kierownik G.Małachowski omówił projekt uchwały wskazując na położenie przedmiotowej 

nieruchomości. 

Działka w planie zagospodarowania oznaczona jest symbolem R, czyli tereny rolne. Wycena 

według operatu szacunkowego wynosi 13 500 zł. 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za” 

Przystąpiono do głosowania. 

Rada gminy jednogłośnie tj.  13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/83/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Petrykozy. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

 

Ad.pkt 11 

Kierownik G.Małachowski zreferował projekt uchwały, wskazując na położenie 

przedmiotowej nieruchomości. 

Poinformował, że sytuacja jest taka sama jaka miała miejsce w przypadku działek  

w Wysokiej. Zmieniła się powierzchnia. Wycena działki – 54 300 zł.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącego Komisji Gospodarki, 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii w sprawie omawianego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Budżetu i Finansów J.Szudrewicz poinformował, 

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za” 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/84/19 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej , położonej w obrębie Sławkowo. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad.pkt 12 

Kierownik D.Smereczyńska zreferowała projekt uchwały, informując, że z uwagi na  

dochodzące głosy o utworzeniu na terenie gminy klubu dziecięcego konieczne jest ustalenie 



 

jednorazowej opłaty za wpis do rejestru żłobków i klubów dziecięcych, prowadzonego przez 

gminę, na terenie której żłobek bądź klub powstaje. Górną granicę opłaty określa ustawa na 

poziomie 1000 zł. Na terenie gminy proponujemy wpis w wysokości 200 zł. Wykreślenie  

z rejestru jest bezpłatne.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii w sprawie omawianego 

projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnacka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za”.  

Radny K.Chyliński zapytał czy można ustalić niższą opłatę, żłobków nie mamy w ogóle, 

klubów sportowych chyba też nie. Zachęciłoby to może do powstawania takich organizacji na 

terenie naszej gminy. Dlaczego od razu 200 zł? 

Kierownik D.Smereczyńska poinformowała, że ustawa nie określa  dolnej granicy, określa 

tylko górną. 

Wójt Gminy dodał, że kwota jest wypośrodkowana, inne samorządy mają podobne. Państwo 

radni zdecydują, może być i mniej.  

Radny K.Chyliński zaproponował zmniejszenie kwoty o połowę, tj. na kwotę 100 zł. 

W związku z koniecznością wprowadzenia głosowania nad wnioskiem do systemu głosowań 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak o godzinie 1050 zarządziła dziesięciominutową przerwę  

w obradach. O godzinie 1100 Przewodnicząca Rady wznowiła obrady.  

Po przerwie Przewodnicząca Rady w związku z wnioskiem zgłoszonym przez radnego 

K.Chylińskiego zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia poprawki do paragrafu 1 projektu 

uchwały „kwotę 200 zł zastępuje się kwotą 100 zł”. 

Wynik głosowania: 4 głosy „za” 8 głosów „przeciw” 1 głos „wstrzymujący się”. 

Poprawkę odrzucono. 

/ protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

Następnie przystąpiono do głosowania nad uchwałą.  

Rada gminy jednogłośnie tj.  13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/85/19 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków i 

klubów dziecięcych. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

 



 

Ad.pkt 13 

Kierownik K.Piotrowska omówiła projekt uchwały.  

Do art.5d ustawy Prawo energetyczne dodano ustęp 2, który nałożył na radę gminy 

obowiązek określenia w drodze uchwały wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego.  

Przewodnicząca K.Wasiak poprosiła o pytania. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia o przedstawienie opinii w sprawie omawianego 

projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E.Chojnacka poinformowała, że komisja pozytywnie i bez 

poprawek  zaopiniowała projekt uchwały, jednogłośnie tj. 6 głosami „za”. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/86/19 w sprawie wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku 

energetycznego. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad.pkt 14 

Kierownik K.Piotrowska omówiła Ocenę Zasobów Pomocy Społecznej za rok 2018,  

w formie prezentacji multimedialnej.  

Ocena stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o pytania. 

Pytań do przedstawionej Oceny nie było.  

 

Ad.pkt 15 

Przewodnicząca Rady K.Wasiak poprosiła o pytania do projektu uchwały. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą. 

Rada gminy jednogłośnie tj. 13 głosami „za” podjęła 

Uchwałę Nr IX/87/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego. 

/protokół z imiennego głosowania radnych stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 



 

Ad.pkt 16 

Sprawy bieżące 

Wójt Gminy poinformował o spotkaniu z Komendantem Powiatowym Policji w Działdowie, 

który zwrócił się z prośbą o dofinansowanie zakupu samochodu. Wszystkie samorządy 

podjęły decyzję o dofinansowaniu. Samorządy finansują 50 % tj. 45 000 zł (gmina Rybno 

60 000 zł), pozostałą kwotę ministerstwo.  Wszystkie samorządy oprócz gminy Działdowo  

 i gminy Płośnica podjęły już taką decyzję. Samochody mają trafić do dzielnicowych. 

Następnie Wójt M.Zieliński wspomniał, że spotkał się z Wójtem Gminy Płośnica  

i propozycja jest taka, aby  wspólnie dofinansować zakup jednego samochodu (25 % gmina 

Działdowo, 25 % gmina Płośnica). Decyzja zapadnie na kolejnej sesji. Pan Komendant 

wyraził zgodę. W późniejszym czasie można powrócić do dyskusji na temat zakupu 

następnego samochodu. Nie wiadomo czy będzie taka możliwość.  Obecnie ministerstwo 

posiada dodatkowe środki, chce zabezpieczyć policję, ale warunkiem jest to, aby samorządy 

dopłaciły 50 %. Wójt Gminy zwrócił również uwagę na fakt, że w gminie Działdowo jest 

tylko jeden dzielnicowy mimo, że gmina jest obszarowo większa od innych gmin. 

Funkcjonowała straż, która stanowiła pomoc dla policji. Straż została zlikwidowana  

a pan Komendant  twierdzi, że nie ma możliwości zwiększenia. Ze strony gminy zostanie 

przygotowane pismo do Komendanta Wojewódzkiego Policji o przydzielenie dodatkowego 

etatu dla Komendy w Działdowie.  

 

Ad.pkt 17 

Wobec wyczerpania porządku dziennego Przewodnicząca Rady Gminy K.Wasiak 

o godz. 11.20  zamknęła IX Sesję Rady Gminy Działdowo. 

 

        Protokołowała:                     Przewodniczyła: 

    Marta Nazarewicz                             Krystyna Wasiak 

          /Inspektor/                                            /Przewodnicząca Rady Gminy/ 

 

Przebieg sesji w pełni odzwierciedla nagranie audiowizualne z  IX Sesji Rady Gminy 

Działdowo, która odbyła się w dniu 29 maja 2019 r. 


